
Proces - verbal al 9edin jei Comisiei de Ecologie, protecjia mediului 9i
igienizare din cadrul CGMB din data de 13.12.2021, ora 9:20

Prezen Ii: Ciceala Ana Maria, Nicolaie George, Purcarea Sorin, Gram
Anamaria Alina, Mure§an Manuela, Florescu Adrian Constantin, Maxim
Marius catalin, Stoica loana, Comanici Ancuja Sorina.

§edinja comisiei se desfa9oara Tn mod mixt, prezen@ fizica 9i prin
mijloace electronice, printr-o platforma online de videoconferin@, conform
prevederilor H.C.G.M.B. nr. 94/2020.

Ordinea de zi: punctele de pe ordinea de zi a CGMB din 13.12.2021.

Au fost invitaji sa participe directorii sau rezentanjii directorilor din
cadrul PMB, semnatari ai rapoartelor de specialitate.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Buna ziua.

Primul lucru ar fi sa votam ordinea de zi cu un singur punct, proiectul
de hotarare privind alocarea sumei de 1.151 mii lei din Fondul de rezewa
bugetara la dispozi+ia autorita+ilor Municipiului Bucure9ti din bugetul pe anul
2021 pentru Administra+ia Parcul Natural vacare9ti.

Practic, pe buget efectiv, am discutat pe larg Tn ultima comisie, atunci
cand a fost tot a9a alaturi de noi doamna Simion. Daca mai au colegii alte
Tntrebari pe proiectul de hotarare cu totul sau pe buget, sigur, doamna
Simion e alaturi de noi pentru a ne raspunde. 'inteleg ca nu au fost luaji bani
din realocari, de la alte linii bugetare ale altor subordonate, dar asta banuiesc
ca ne-ar lamuri doamna Jugureanu.

Rog colegii sa se Tnscrie la cuvant daca sunt Tntrebari pe acest proiect.

Haideji sa votam ordinea de zi mai Tntai 9i apoi sa discutam daca e
nevoie pe buget.
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Asistent comisie

Puteti vota.

Doamna consilier Stoica 9i doamna consilier Mure9an, daca puteji sa
ne comunicaji votul ca nu s-a Tnregistrat.

Doamna Consilier Stoica loana

„Pentru”.

Doamna Consilier Mure$an Manuela

Mure§an, tot „pentru”. La minte rezulta ca a fost trimis.

Asistent comisie

9 voturi pentru.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

O.K. deci avem o ordine de zi adoptata.

va rog din nou sa va Tnscrieji la cuvant pentru punctul acesta, pentru
proiect, daca sunt Tntrebari sau nelamuriri. S-a conectat 9i doamna
Jugureanu. Buna dimineaja.

Doamna Director General Juqureanu Emanuela – Directia Generala
Economica

Buna dimineata.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

vad ca nu sunt Tntrebari, normal



Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

A9 avea o propunere. sa fac o foarte scurta prezentare cu ce s-a mai
Tntamplat Tn existenja acestei noi structuri de la ultima noastra discujie. Nu
sunt Tntrebari strict pe buget ci pe efectiv procedura de post Tnfiintare sa
zicem a acestei Administratii 9i de preluare efectiva a administratiei parcului.
De la ultima noastra Tntalnire am mai facut o serie de deta9ari temporare Tn
cadrul administrajiei deoarece nu suntem inca in situa+ia in care sa putem
organiza concursuri. BineTnjeles ca Tntr-un final toate posturile administra+iei
vor fi ocupate prin concurs, deoarece a9a ne-am asumat Tn cadrul dosarului
de candidatura 9i a9a impune legislajia specifica Tn domeniul ariilor naturale
protejate, dar pana atunci ea trebuie sa fie funcjionala, structura pentru a
putea sa faca primii pa9i Tn administrarea propriuzis a parcului 9i atunci am
realizat o serie de deta9ari temporare 9i suntem de asemenea Tn discutii cu
Agenjia Najionala de Arii Naturale Protejate, cea de la care preluam efectiv
administrarea parcului pentru predarea propriu-zisa, adica se face un
inventar a tot ceea ce exista, a infrastructurii care exista ... 9i va fi predat
efectiv catre noi pe baza de proces verbal 9i speram cu ajutorul
dumneavoastra de astazi daca avem acest buget, imediat sa lansam
anunjurile de concurs 9i evident 9i ceilalji pa9i, de exemplu care sunt urgenji
cum ar fi crearea Consiliului $tiinjific 9i a Consiliului Consultativ.

Multumesc.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Multumesc 9i eu pentru informatii, doamna Simion. Voiam sa va Tntreb
ce posturi au fost deocamdata ocupate din organigrama prin deta9ari
temporare?

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

Postul de director, doua posturi de economi9ti, doua posturi de rangeri,
un post de 9ef ranger 9i un post de specialist in 9tiinjele naturii.
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Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

Am inteles. Muljumesc. Cele de rangeri 9i specialist cred ca sunt
binevenite Tn structura parcului.

Domnul Secretar Nicolaie George

Am eu o Tntrebare, daca se poate, va rog. sa ne explice 9i noua
doamna cate posturi are in total aceasta organigrama sau cate va avea pana
la final gi a9 mai vrea sa o Tntreb pe doamna Ema de unde vin banii ca tot
discutam de linia bugetara inijial.

Multumesc.

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare$ti

Cu totul va avea 20 de posturi.

Doamna Director General Jugureanu Emanuela – Directia Generala
Economica

lar linia bugetara provine din fondul de rezerva la dispozijia
ordonatorului principal de credite.

Domnul Secretar Nicolaie George

Bun. Deci nu vor fi realocari de fonduri sau pe restructurari de linii
bugetare existente. Este linie bugetara distincta, da?

Doarnna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare Sti

Da
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Domnul Secretar Nicolaie George

Multumesc.

Mai am o Tntrebare la doamna Simion. Cine ocupa postul de 9ef de
ranger?

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

Momentan, prin deta9are, este o persoana din cadrul Direcjiei de
Mediu.

Domnul Secretar Nicolaie George

Am Tnjeles. Multumesc.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Muljumesc.

Daca nu mai sunt alte intervenjii, a9 propune sa supunem la vot
proiectul de hotarare.

Puteji vota.

Da, domnule Purcarea, doriji sa interveniji.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Am apasat din gre9eala abjinere. Votul meu a9 vrea sa se
consemneze „pentru”.

Asistent comisie

Da. S-a consemnat Tn procesul verbal. O sa consemnam 9i in raportul
de vot.

Ne mai intereseaza domnul Adrian Florescu

5



Domnul Consilier -Florescu Adrian

Am votat „pentru”.

Asistent comisie

6 voturi pentru ;i 3 abjineri.

Doamna Pre$edinte Ciceala Ana Maria

O. K. Muljumesc.

Deci avem aviz favorabil pentru acest proiect de hotarare.

Domnule Purcarea va rog .

Tnainte Tnsa voiam sa va muljumesc pentru prezen A 9i celor care au
fost vineri si sa va reamintesc ca ne auzim si ne vedem Tn comisie si maine
pentru a discuta schijele de buget alea ALPAB 9i ale Directiei de Mediu 9i
execujia bugetara a ALPAB pe anul in curs. Voiam de asemenea sa iI rog
pe domnul asistent sa transmita de Tndata ce prime9te aceste schije de la
ALPAB si de la Direc+ia de Mediu catre toli consilierii pentru a le putea citi
Tnainte de comisie 9i sa va mul+umesc anticipat pentru participare maine.
Cred ca e important sa discutam din timp aceste bugete tocmai pentru a
putea face sugestii pe alocari care ni se par necesare 9i viabile.

Bun. va rog, domnule Purcarea.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Muljumesc. Profit de faptul o sa avem de la 10 9i §edinja economica
cu acest punct 9i am rugamintea la doamna director Simion pentru 9edinta
la Comisia de buget sa se uite un pic pe materialele care sunt anexate
proiectului de hotarare. Sunt, cred eu, ni9te inadvertenTe in sumele bugetate
in sensul ca nu cred ca sunt explicitate corect. Mi se pare ca raportul facut
de dansa, la solicitarea de buget erau trecuji vreo 200.000 RON la utilitati
in schimb pe explicitarea bugetara pe indicatoari, sumele la utilita li sunt
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altele 9i sunt trecute, a9 vrea sa se uite un pic la la asta sa ne poata spune
exact cum sunt repartizaji banii corect. Qi vroiam sa o mai Tntreb urmatorul
lucru. Deci din 20 de posturi sunt 8 agenji de teren, ma rog le ziceji rangeri.
E in nomenclatorul de meserii Tn Romania ranger?

Doamna Director Simion $tefania – Administra jia Parcul Natural
vacare9ti

Nu este Tn nomenclator. Se folose9te Tnsa Tn legislatia specifica cu
privire la arii naturale protejate.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

$i dumneavoastra Ti angajaji de pe legislajia specifica?

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare$ti

Noi ii angajam ca referenji de specialitate.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Nu ca agenji de teren.

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

Nu.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Bun. §i deocamdata, din cate injeleg, aji deta9at 3 de la Direcjia de
Mediu?
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Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare Sti

1 de la Directia de mediu si 2 de la Directia Administrare Sedii sau Tn

fine, de la Direc jia Administrativ.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

$i din 3, 1 neaparat trebuie sa fie 9ef?

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9t i

Da. A9a impune, exista o structura minirna de personal care a fost
aprobata 9i prin hotararea de guvern atunci cand s-a Tnfiinjat propriu-zis cand
s-a Tnfiinjat parcul ca arie naturala protejata 9i ea a fost menjinuta 9i Tn apelul
pentru candidatura facut anul acesta Tn sensul ca deci trebuie sa ai aceasta
structura minima de personal. Ei sunt cu totul pe aceasta structura minima
17. Noi mai avem inca trei oameni pe partea asta de suport ca nu pot sa
funcjionez fara un economist 9i fara resurse umane 9i ...

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Nu, nu, nu. Ma refeream la cei 3 rangeri. De ce nu sunt toli 3 rangeri?
2 sunt rangeri 9i 1 este ...

Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

1 trebuie sa fie 9ef ranger. A9a e structura.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

1 din 8 sau 9 to Ii.



Doamna Director Simion $tefania – Administratia Parcul Natural
vacare9ti

Dar n-am avut cand'sa angajam. Vor fi 8.

Domnul Consilier Purcarea Sorin

Bine, doamna.

Muljumesc.

Doamna Pre9edinte Ciceala Ana Maria

Mullumesc 9i eu.

vad ca nu mai sunt alte luari de cuvant, asa Tncat ne reTntalnim Tn

9edinja de consiliu 9i maine la comisia noastra. va muljumesc mult pentru
astazi si celor care ne urmaresc live.

Declar 9edinja Tnchisa. O zi buna tuturor.

Pre9edinte,

Maria

Secretar,

Ciceala Ana Nidotate George


